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P r o t o k ó ł   

  

z posiedzenia Komisji Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka ds. Oświaty, Kultury 

Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 

Porządku Publicznego 

  

z dnia 3 lutego 2020 r.  
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ostrów Mazowiecka 3 lutego 2020 r. 
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P r o t o k ó ł 

 
z posiedzenia Komisji ds. Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, 

Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka z dnia 3 lutego 2020 roku pod przewodnictwem  

p. Waldemara Pałysa - Przewodniczącego Komisji. 
 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji:  

 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 3 lutego 2020 r. swoją obecność odnotowało   

6 członków Komisji. Nieobecny na posiedzeniu Komisji był Rady p. Bogusław Konrad ( lista 

obecności w załączeniu do protokołu ).   

 

Spoza Komisja udział w posiedzeniu wzięli:  

 

1. Sekretarz Miasta – p. Bożena Szostak; 

2. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska. 

Proponowany  Porządek Obrad:  

 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad i zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia Komisji; 

2. Opracowanie planu pracy Komisji na 2020 rok; 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XIII sesję Rady Miasta; 

4. Sprawy różne.  

  

AD. 1  

 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

 Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys dokonał otwarcia posiedzenia Komisji  

ds. Oświaty, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego  

w dniu 3 lutego  2020 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum Przewodniczący 

Komisji  p. Waldemar Pałys przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty 

w głosowaniu:   

 

 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących się ". 

 

 

AD. 2 

 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2020 rok; 

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys odczytał projekt planu pracy Komisji 

Rady Miasta na 2020 rok celem zapoznania pozostałych członków Komisji z jego treścią. 

Przewodniczący Komisji nawiązał do tematu informacji na temat funkcjonowania kultury  

i sportu w mieście za 2019 rok. Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys wyjaśnił, że 
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celem podjęcie powyższego tematu jest zapoznanie się z problematyką i wypracowanie 

bardziej właściwego sposobu działania. Przewodniczący Komisji poinformował, że 

planowany termin posiedzenia Komisji poświęcony tematyce funkcjonowania kultury i sportu 

w mieście wyznaczony zostanie na marzec br.  

 

Radna p. Anna Krajewska nawiązując do tematu projektu planu pracy Komisji na 

2020 r. zaproponowała aby w planie pracy uwzględnić temat dotyczący Informacja na temat 

realizacji uchwały dotyczącej przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie miasta. Radna wyraziła zdanie, że według niej 

warto by było pochylić się nad powyższym tematem oraz sprawdzić na co idą środki 

publiczne czyli na ile miasto kontroluje to co później się dzieje z odłowionymi zwierzętami. 

Radna uzasadniła swoją powyższą propozycję tym, że powyżej zaproponowany temat budzi 

duże zainteresowanie społeczne.  

 

Plan Pracy 

Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 

Porządku Publicznego na 2020 rok 

L.p Termin Tematyka 

1  

I Kwartał / styczeń, luty, marzec 

 

 

1). Przyjęcie planu pracy Komisji na 2020 r. 

2). Informacja o bezpieczeństwie miasta  

w 2019 r. 

3). Informacja o funkcjonowaniu kultury  

i sportu w mieście za 2019 r. 

 

2  

II Kwartał / kwiecień, maj, czerwiec 

 

 

1). Rozpatrzenie raportu o stanie miasta. 

2). Sprawozdanie z wykonania budżetu 

Miasta za 2019 r. 

3). Informacja o działalności 

Międzygminnego Związku „Ziemia 

Ostrowska” za 2019 r.  

4). Informacja o podejmowanych działaniach 

na rzecz promocji miasta 

5). Informacja na temat realizacji uchwały 

dotyczącej przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt na terenie miasta.  

3  

III Kwartał / lipiec, sierpień, wrzesień 

 

 

 

1). Informacja o funkcjonowaniu 

podstawowej opieki zdrowotnej w 2020 r. 

2). Informacja o funkcjonowaniu pomocy 

społecznej. 

3). Informacja o realizacji budżetu miasta za 

okres 6-cy 2020 r. 

 

 

4  

IV Kwartał / październik, listopad, 

grudzień 

 

1). Informacja o stanie realizacji zadań 

oświatowych miasta Ostrów Mazowiecka  

w roku szkolnym 2019 /2020 

2). Analiza projektu budżetu Miasta Ostrów 
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 Mazowiecka na 2021 rok. 

5  

Termin stały 

1).Rozpatrzenie spraw kierowanych do 

Komisji. 

2).Rozpatrzenie i opiniowanie materiałów 

zgodnie z właściwością Komisji 

 

AD. 3 

 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XIII sesję Rady Miasta 

Projekty uchwał: 

 

a/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

 

b/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka.  

 

c/ w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2020 roku.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zwrócił się z prośbą do Skarbnik Miasta 

p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu dyskusji przedłożonego projektu uchwały 

w/s zmiany uchwały budżetowej na 2020 r.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do tematu przedłożonego projektu 

uchwały wyjaśniła, że przedstawiony projekt uchwały zakłada zmniejszenie planu dochodów 

o kwotę 1 760 641,61 zł. do wysokości 130 437 690,54 zł. oraz zwiększenie planu wydatków 

o kwotę 1 711 618,39 zł. do wysokości 159 447 086,54 zł. Skarbnik Miasta poinformowała, 

że w projekcie uchwały budżetowej  zawarte zostało również zmniejszenie planu wydatków 

majątkowych o kwotę 314 381,61 zł. do wysokości 56 503 303,87 zł. Skarbnik Miasta  

p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że wprowadzenie wskazanych powyżej zamian  

powoduje zwiększenie kredytu dla miasta do wysokości 28 570 000,00 zł. Skarbnik Miasta 

poinformował, że to co nie zostało wykonane w 2019 rok wprowadzone zostaje do 2020 roku 

i jest to zmiana porządkująca. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że to co 

jest nowe w przedłożonej uchwale to zwiększenie dochodów i wydatków miasta o kwotę  

2 mln. 15 tys. zł. związaną z funkcjonowaniem systemu gospodarowania odpadami. Skarbnik 

Miasta wyjaśniła, że zakładany jest również wzrost opłaty za gospodarowanie odpadami oraz 

wzrost wydatków z tego tytułu. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że 

wskazane powyżej zmiany są to wszystkie zmiany jakie zostały ujęte w projekcie zmiany 

uchwały budżetowej na 2020 r.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jeszcze pytania co do omawianego projektu uchwały. W związku z brakiem pytań 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty 

uchwał.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

 

Komisja w głosowaniu 3 głosami „za”, 3 głosami  „przeciw” przy 0  głosach 

„wstrzymujących się” nie wypracowała stanowiska co do przedłożonego projektu uchwały.  
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Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Miasta Ostrów Mazowiecka. 

 

Komisja w głosowaniu 3 głosami „za”, 3 głosami  „przeciw” przy 0  głosach 

„wstrzymujących się” nie wypracowała stanowiska co do przedłożonego projektu uchwały.  

 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2020 roku. 

 

Komisja w głosowaniu 3 głosami „za”, 3 głosami  „przeciw” przy 0  głosach 

„wstrzymujących się” nie wypracowała stanowiska co do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Ostrów Mazowiecka do realizacji 

Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019 – 2020.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zwrócił uwagę, że w posiedzeniu Komisji 

nie uczestniczy Dyrektor Wydziału OS p. Dorota Ambroziak, która wprowadziła by członków 

Komisji w temat przedłożonego projektu uchwały.  

 

Radna p. Ewa Orzechowska nawiązując do tematu przedłożonego projektu uchwały 

zauważyła, że powyższy projekt był również realizowany w roku ubiegłym.  

 

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odnosząc się do tematu przedłożonego projektu 

uchwały wyjaśniła, że jest on związany z tym, że Miasto wystąpiło z wnioskiem dotyczącym 

przedłużenia w/w programu i otrzymało dofinansowanie. Sekretarz Miasta zwróciła uwagę, 

że powyższy program będzie nadal realizowany informując jednocześnie, że wymagane jest 

w tym zakresie podjęcie uchwały formalnej.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał jak przedstawia się kwestia 

finansowa związana z realizacją programu.  

 

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odpowiedziała, że Program „Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej” finansowany będzie w 100 % z środków zewnętrznych.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jeszcze jakieś pytania co do omawianego projektu uchwały. W związku z brakiem dalszych 

pytań Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania przedłożony projekt uchwały.   

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Ostrów Mazowiecka do realizacji 

Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019 – 2020. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 
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Projekty uchwał:  

 

a/ w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ostrowi Mazowieckiej do prowadzenia postępowania i wydawania decyzji 

administracyjnych w sprawach dotyczących świadczeń materialnych o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka.  

 

b/ w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ostrowi Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej dotyczących dodatku energetycznego.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jakieś pytania co do przedłożonych projektów uchwał. W związku z brakiem pytań co do 

przedstawionych projektów uchwał Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys poddał pod 

głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty uchwał:  

 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ostrowi Mazowieckiej do prowadzenia postępowania i wydawania decyzji 

administracyjnych w sprawach dotyczących świadczeń materialnych o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. 

 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ostrowi Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 

administracji publicznej dotyczących dodatku energetycznego. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Ostrów 

Mazowiecka na rok szkolny 2019/ 2020.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys odnosząc się do tematu przedłożonego 

projektu uchwały zapytał czy w ostatnim czasie nie był przedkładany podobny projekt 

uchwały.  

 

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odpowiedziała, że owszem informując 

jednocześnie, że taka sama uchwała podejmowana była na ubiegłej sesji Rady Miasta. 

Sekretarz Miasta zwróciła uwagę, że ponowne przedłożenia projektu uchwały związane jest  

z zastrzeżeniami  nadzoru co do tego czy w/w uchwała jest aktem prawa miejscowego.   

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak wyjaśniła, że po przeprowadzonych konsultacjach nadzór 

uznała, że przedmiotowa uchwała jest jednak aktem prawa miejscowego. Sekretarz Miasta 

zauważyła, że w związku z powyższym konieczna była zmiana zapisu ostatniego paragrafu 
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uchwały, że podlega opublikowaniu oraz wchodzi w życie po 14 dniach od ogłoszenia  

w Dzienniku Urzędowym. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak wyjaśniał, że w związku z tym 

aby nie wprowadzać dodatkowego zamieszania poprzednia uchwała została uchylona  

i przedstawiony przedmiotowy projekt uchwały o właściwej treści.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy należy przez to rozumieć, że 

pozostałe zapisy oraz ceny pozostają w takiej samej formie jak w poprzedniej uchwale.  

 

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odpowiedziała, że tak informując jednocześnie, że 

wszystko zostaje tak samo a zmianie ulega tylko jedne powyżej wskazany zapis. Sekretarz 

Miasta poinformował, że dopisany został jeszcze dodatkowy paragraf mówiący o tym, że 

uchyla się poprzednią uchwałę.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys w związku z wyczerpaniem tematu 

dyskusji na temat przedmiotowego projektu uchwały zaproponował poddanie pod głosowanie 

celem zaopiniowania przedłożonego projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Ostrów 

Mazowiecka na rok szkolny 2019/ 2020. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

 

Projekty uchwał: 

 

a/ w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławnika, 

 

b/ w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławnika.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czym jest związany przedłożony 

projekt uchwały.  

 

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odnosząc się do tematu dyskusji poinformowała, 

że przedłożony projekt uchwały związany jest z tym, że Sąd wystąpił o uzupełnienie składu 

ławników. Sekretarz Miasta wyjaśniła, że powyższa procedura jest to procedura wszczęta 

przez Prezesa Sądu. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak zwróciła uwagę, że Prezes Sądu 

wystąpił do Urzędu Miasta z tego rodzaju wnioskiem, aby uzupełnić  skład o jednego 

ławnika.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys w związku z brakiem dalszych pytań  

w sprawie poddał pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty uchwał:  

 

Projekt uchwały  w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławnika, 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 
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Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji 

o kandydatach na ławnika. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

 

AD. 4 

Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys poinformował, że do Komisji wpłynęły 

dwa pisma mieszkańców osiedla ul. Kilińskiego dotyczące braku wyrażenia zgody na 

sprzedaż napojów alkoholowych w sklepie Żabka położonym przy ul. 3 Maja.  

Przewodniczący Komisji w następnej kolejności odczytał powyższe pisma celem zapoznania 

pozostałych członków Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 

Socjalnych oraz Porządku Publicznego z ich treścią.  

 

Radna p. Anna Krajewska odnosząc się do tematu dyskusji zwróciła uwagę, że na 

chwilę obecną Urząd Miasta żadnej wolnej koncesji nie posiada.  

 

Dyrektor Wydziału RG p. Sylwia Kos odnosząc się do tematu wniosku, który wpłyną 

do Urzędu Miasta na wydanie koncesji alkoholowej dla sklepu Żabka przy ul. 3 Maja 

poinformowała, że na chwilę obecną Urząd Miasta nie dysponuje żadną wolną koncesją. 

Dyrektor Wydziału RG p. Sylwia Kos wyjaśniał,  że w związku z powyższym odpowiedź na 

złożony wniosek zostanie wydana negatywna.  

 

Radna p. Anna Krajewska nawiązując do tematu dyskusji przypomniała, że koncesja 

na sprzedaż alkoholu miała wygasnąć w punkcie usytuowanym przy ul. 3 Maja w obrębie 

MDK.  

 

Dyrektor Wydziału RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że koncesja w/w punkcie 

wygaśnie dopiero w 2021 roku.  

 

Radna p. Anna Krajewska wyraziła opinię, że jej wniosek jest taki aby nie rozszerzać 

liczby Koncesji na terenie miasta. Radna uzasadniła swój powyższy wniosek tym, że na 

chwilę obecną ilość alkoholu na terenie miasta i tak jest bardzo duża.  

 

Więcej głosów nie było.  

Na tym posiedzenie zakończono.  

Przewodniczący Komisji 

 

Waldemar Pałys. 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 


